
 

 
 
 

YÜKSEK DİVAN KURULU’NUN 

27 TEMMUZ 2024 TARİHİNDE YAPILAN 

TOPLANTI TUTANAĞI 

 
 

Yüksek Divan Kurulu Başkanı Mehmet Şekip Mosturoğlu 

Kulübümüzün Olağan Yüksek Divan Kurulu toplantısını açıyorum. Sizleri Devletimizin 

kurucusu Ulu Önder Gazi Mustafa Kemal Atatürk ve silah arkadaşları, Devlet ve millet 

uğrunda şehit olmuş kahramanlarımız, kulübümüzün eski Başkanlarından, 

Yöneticilerinden, sporcularından, teknik adamlarından, üyelerimizden ebediyete 

göçmüş olanların aziz hatıraları önünde Saygı Duruşuna ardından İstiklal Marşımızı 

gür ve yüksek bir sesle okumaya davet ediyorum. 

Fenerbahçe Spor Kulübü Başkanı Sayın Ali Koç, Sayın Fenerbahçe Spor Kulübü 

Yönetim Kurulu Üyeleri, Fenerbahçe Spor Kulübü Denetleme Kurulu Başkanı ve 

üyeleri, Sayın YDK üyeleri, Sayın basın mensupları, Sayın misafirlerimiz. Temmuz ayı 

olağan Yüksek Divan Kurulu toplantısına hoş geldiniz. Değerli Hazirun, bugün 

aramızda önceki Başkanımız Sayın Aziz Yıldırım da  bulunuyor. Kendisine hoş geldiniz 

diyorum.  

8-9 Haziran 2024 tarihlerinde yapılan Seçimli Olağan Genel Kurul Toplantımızda 

Sn.Başkanımız Ali Koç, Fenerbahçe Spor Kulübü Başkanlığına üçüncü kez seçilmiştir. 

Kendisini ve seçilen yönetim kurulu üyelerini tebrik ediyor ve tüm kurullarımızın başkanlığını 

tebrik ediyorum. Yarıştığımız ulusal ve uluslararası tüm müsabakalarda verilecek tüm 

kupaların, madalyaların kazanılacağı bir dönem diliyorum. Önümüzdeki günler saha içinde ve 

dışında son derece meşakkatli olacağına benziyor. Başkanımıza, Yönetim Kurulumuza ve 

Kurullarımıza bu zorlu süreçte üstün başarılar diliyorum. Yine bütün profesyonel 

çalışanlarımıza, sporcularımıza, teknik kadrolarımıza yeni sezonda başarılar diliyor, onların 

başarılı olması için üzerimize düşen görevleri yerine getireceğimizden kimsenin şüphesi 

olmamasını istiyorum. Geçtiğimiz sezon tüm branşlarda; ulusal ve uluslararası müsabakalarda 

büyük başarılar elde etmiş, kupalar ve madalyalar sporcularımız tarafından kazanılmıştır. Bu 

durum kulübümüzün tarihinden günümüze süre gelen bir gelenektir. Yarıştığımız branşlarda 

finaller hep bizimdir ve bu değişmez bir kuraldır, değişen tek şey finalde karşımıza çıkan 

rakibimizdir. 

 

Geçen sezon elde ettiğimiz tüm başarılarımızdan dolayı Başkanımız Ali Koç’u, yönetimini, 

sporcu ve teknik ekiplerimizi, şube kaptanlarımızı ve tüm çalışanlarımızı tebrik ediyorum. 

Geçtiğimiz sezon sadece futbolda çok arzuladığımız ve aynı zamanda hak ettiğimizi 

düşündüğümüz kupalar herkesin malumu olan saha dışı sebeplerle elimizden alınmıştır. 

Bunların sebeplerini ilerleyen süreçlerde çok konuşacağız. 
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Sayın Başkanımız Ali Koç, yeni bir özdeyişi dile getirmiştir; futbolda yeni sezondan itibaren 

‘Fenerbahçe Çağı’ başlayacaktır. Ben, başkanımızın özdeyiş niteliğindeki sözünün 

gerçekleşeceğine yürekten inanıyorum. Yüksek Divan Kurulu Başkanı olarak, gelecek nesillere 

miras kalacak bu özdeyişin bu sezondan itibaren gerçekleşmesi, camiamızın bu düşünce 

etrafında kenetlenmesi ve futbolda ‘Fenerbahçe Çağını’ başlatacak mücadelenin camiamızın 

tüm bireyleri tarafından aynı kararlılık ve azimle sahiplenmesi için üzerimize düşen tüm 

görevleri eksiksiz yerine getireceğimizin sözünü veriyorum. 

 

Sayın Ali Koç ve Sayın Aziz Yıldırım tarafından Genel Kurulumuzun son günü öncesinde 

karşılıklı olarak atılan adımlar ve özellikle seçim sonuçlarının açıklanmasının ardından Sayın 

Ali Koç ve Sayın Aziz Yıldırım’ın önderliğinde yaratılmış bu tablo, camiamızın özlemini 

duyduğu çok özel ve çok güzel tarihi bir tablodur. Sayın Başkanımız Ali Koç, bu tablo üzerine 

yapmış olduğu konuşmasında ‘Bütün Dünya’ya Fenerbahçe büyüklüğünü gösterme zamanıdır, 

bugün bu camiamın bütün renklerini kucaklamak için buradayız, hiçbir kulüpte olmayan bu 

dostluğu sahipleniriz. Size şampiyonluk yolunda belirli tarihler verdik, kırgınlıklar bitsin geçmişi 

kapatalım ve geleceğe yepyeni bir sayfa açalım. Bu yolda samimi bir şekilde hiçbir şey 

düşünmeden, hesap kitap yapmadan adım atan herkese on adım atacağımızdan zerre 

şüpheniz olmasın. Siz olmazsanız bu hayali gerçekleştirmemiz mümkün değildir’ demişlerdir. 

Başkanımız Aziz Yıldırım ise ‘Sevgili Fenerbahçeliler, bugün Fenerbahçe’ye yakışan bir kongre 

gerçekleştirdik. Ben ve arkadaşlarım görevlerimizi yaptık, yol haritasını çizdik. İnşallah Sayın 

Ali Koç ve yanındaki arkadaşları bu harita doğrultusunda bu sene Fenerbahçe’yi şampiyon 

yaparlar, biz de elimizden gelen desteği veririz. Hepinizi seviyorum, sevgi ve saygılarımı 

sunuyorum. İyi ki varsınız, iyi Fenerbahçeliyiz’ demek suretiyle aynı yöndeki düşüncelerini 

camiamızla paylaşmıştır. 

 

Değerli Hazirun, başkanlarımızın verdiği bu mesaj bizler için belirleyicidir, camiamızın tüm 

bireyleri içinde böyle olmalıdır. Küskünlükler ve kırgınlıklar artık son bulmalıdır. Birlik ve 

beraberlik içinde ‘Fenerbahçe Çağını’ başlatmak için kollarımızı sıvamalıyız. Başlayan bu 

süreç tıpkı ‘3 Temmuz’ ruhunu yaratan birlik ve beraberliğimiz gibi olmalıdır. Bir ve beraber 

olduğumuzda Fenerbahçe için başaramayacağımız hiçbir şey, bizi durduracak hiçbir güç 

yoktur. Bunun en açık ve tartışılmaz örneği 3 Temmuz mücadelemizdir. Beraberliğimiz ile 

yaratacağımız ‘Sarı Lacivert Duvar’ başlayacak ‘Fenerbahçe Çağının’ üzerinde inşa 

edeceğimiz ulu abidenin kaidesi olacaktır. 

 

İçinde bulunduğumuz ay içerisinde 3 Temmuz kumpasıyla mücadelemizin başlangıcının 13. 

yılını idrak ettik. Bu 13 yıl içinde hem şahıslarımız hep kulübümüz çok büyük bedeller 

ödemiştir. Başta 3 Temmuz mücadelesine liderlik yapan Sayın Aziz Yıldırım olmak üzere bedel 

ödeyen tüm dava arkadaşlarıma ve ailelerine en derin sevgi ve saygılarımı sunuyorum. Ayrıca 

bir Yüksek Divan Kurulu Başkanı olarak, bu mücadelenin önderliğini yapan dönemin 

yöneticilerine, sporcularına, teknik ekiplerine, profesyonel çalışanlarına ayrı ayrı teşekkürlerimi 

sunuyorum. Son ve en büyük teşekkürümü büyük Fenerbahçe ailesinin tüm bireylerine 

sunuyorum. Sizlerin bedenleri ile örülmüş ‘Sarı Lacivert Duvar’ Ülkemizin bekasını tehdit eden 

karanlık yapıyı ilk kez durdurmuş, geri çekilmeye mecbur bırakmıştır. Aslında demokrasi adına 

tüm Türkiye’nin sizlere şükran borcu bulunması gerekmektedir. İyi ki varsınız, iyi ki 

Fenerbahçeliyiz. 
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13 yıldır süren ve daha uzun yıllar da süreceğe benzeyen bu mücadele 2018 yılından beri 

hukuktan sorumlu Yönetim Kurulu Üyemiz Fethi Pekin’in sorumluluğunda yürütülmektedir. 

Kendisine bu sürecin bir mağduru ve takipçisi olarak özel teşekkürlerimi sunuyorum. 

 

Değerli Hazirun, sizlere bu bölümde YDK ile toplantılarımızın formatı, gündemi gibi konularda 

yenilikçi çalışmalarımız var. Bu çalışmalarımızı önümüzdeki günlerde Sayın Başkanımız ve 

Yönetim Kurulumuz ile paylaşacağız. Bu konularda değişiklik yapılmasının Yüksek Divan 

Kurulunun çalışma etkinliğini arttıracağını düşünüyoruz. Ayrıca 3 ayda bir yapılan olağan 

toplantılar dışında, önceden belirlenmiş gündem maddeleri üzerine, kapalı ve sadece isteyen 

üyelerin katılımı ile aylık toplantılar yapmayı planlıyoruz. Bu hususa ilişkin bilgilendirmeyi de 

önümüzdeki günlerde yapacağız. Bunun dışında dileyen Yüksek Divan Kurulu üyelerimiz ile 

Çarşamba ve Cuma günleri saat 12:00 ile 18:00 saatleri arasında yüz yüze görüşmeler 

yapıyor, üyelerimizi dinliyoruz. Dileyen üyelerimiz, konuşmak istedikleri konuları önceden 

bildirerek, kendileri için belirlenmiş saatlerde Yüksek Divan Kurulu odamıza gelebilirler. Ben ve 

arkadaşlarımla kendileri tarafından belirlenmiş konular üzerine konuşabilir, fikir alışverişinde 

bulanabilirler. 

 

Bizden önce Yüksek Divan Kurulu Başkanımız Sayın Uğur Dündar döneminde Sayın İsmail 

Tepecik Bey’in çabaları ile 3 komisyon kurulmuştu. Bunlar hukuk, sağlık ve sosyal etkinlikler 

komisyonudur. Bu komisyonlar ellerinden geldiği, imkânların elverdiği ölçüde faaliyetlerde 

bulunmuşlardır. Biz de seçildikten sonra bu komisyonlar üzerinde odaklandık. Sağlık 

komisyonu, işin önemine binaen derhal çalışmaya başladı. Sağlık Komisyonumuzun 

çalışmaları ile ilgili olarak komisyon başkanımız Sayın Adnan Coşkun Bey ve bizler sizleri 

ilerleyen günlerde bilgilendireceğiz. Sağlık Komisyonunun kuruluşunda ve işleyişinde bize 

destek veren çalışmanın ana yapısını oluşturan Fenerbahçe Sağlık Çalışanları Derneği ve 

değerli başkanı Prof. Dr. Tahsin Beyzadeoğlu’na teşekkürlerimizi sunuyorum. 

 

Hukuk komisyonunun da önümüzdeki toplantımıza kadar çalışmalarına başlamasını 

planlıyoruz. Sosyal etkinlikler komisyonları konusunda ise farklı ve önemli projelerimiz var. 

Komisyonların çalışmalarında sponsorluk, gerekliliği olan bir konu. Bu konuda çalışıyoruz. 

Planlamamız bittiğinde bu konuyu da Sayın Başkanımıza ve Yönetimimize arz edeceğiz. 

Sonrasında sizleri bilgilendirerek bu konudaki görüş ve önerilerinizi bekliyor olacağız. 

 

Gerek Yüksek Divan Kurulu seçim sürecinde gerekse sonrasında Yüksek Divan Kuruluna 

bizzat gelen 4000’in çok üzerindeki bir sayıda Yüksek Divan Kurulu ve Kulüp Üyelerimiz ile yüz 

yüze görüşmeler yaptık. Bu üyelerimizin bazıları ile sonradan somut konular üzerine yeni 

görüşmelerimiz oldu. Bu toplantıların tamamında arkadaşlarımız üyelerimiz tarafından bizlere 

iletilen konularda notlar tuttular. Bu notların içeriğinde, kulüple üyelik ilişkilerine yönelik 

düşünceler başta olmak üzere üyelerimizin bizlerden istekleri ve beklentileri var. Bunları ana 

başlıklar halinde topladık. Rapor haline getirdik.  
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Tüzüğümüzün görev ve yetkileri başlıklı 44. maddesinin 2 numaralı bendinin A paragrafında; 

Yüksek Divan Kurulunun görev ve yetkileri arasında kulübün gelişimi ve geleceğini ilgilendiren 

idari, mali, hukuki, sportif ve sosyal konularda mevzuat çerçevesinde Yönetim Kuruluna 

tavsiyelerde bulunmak olduğu yazılıdır. Bu kapsamda şu ana kadar idari ve sosyal konularda 

tarafımıza iletilen konu başlıkları ile ilgili olarak Yönetim Kurulumuza bir arzımız olacak. Bu 

şekilde Yüksek Divan Kurulu olarak üyelerimizin, yönetimimiz ile doğrudan iletişimini sağlamış 

olacağız. Bu konu ile ilgili de gelişmeler oldukça sizleri bilgilendireceğiz. 

 

Değerli Hazirun, her vesile ile ifade ediyoruz ki Fenerbahçe sadece futbol branşında 

yarışmıyor. Fenerbahçe Spor Kulübü, bünyesinde faaliyet gösteren olimpik branş ve sporcu 

sayısıyla ‘Dünyanın En Büyük Spor Kulübü.’ Biz Fenerbahçeliler, geçmişten günümüze 

kulübümüzün kazandığı kupalar, madalyalar kadar, sporun en üst yarışma organizasyonu olan 

olimpiyat oyunlarına göndermiş olduğumuz sporcularımızla da övünür, onların olimpiyat 

oyunlarında yarıştığını görmekten onur gurur duyarız. Önceki yıllarda olduğu gibi bu senede 

‘rekor’ sayıdaki kulübümüz sporcuları milli takım forması altında ülkemizi temsil ediyor. Ayrıca 

yine kulübümüzde lisanslı çok sayıda yabancı sporcularımız da kendi ülkeleri adına olimpiyat 

oyunlarına katılıyorlar. Olimpiyat oyunlarına katılmaya hak kazanan kulübümüzün tüm 

sporcuları ile ayrı ayrı gurur, onur duyuyoruz. Onların yetişmesine vesile olan hocalarımıza, 

şube kaptanlarımıza, yöneticilerimize, başkanımıza camiamız adına şükranlarımızı sunuyoruz. 

Olimpiyat Oyunlarına iştirak eden tüm milli sporcularımıza başarılar diliyor, Ülkemizi en iyi 

şekilde temsil edeceklerine inanıyoruz. 

 

Değerli Hazirun konuşmama son verirken başlamakta olan ‘Fenerbahçe Çağının’ Kulübümüz 

için hayırlara vesile olmasını diliyor, sizleri saygı ile selamlıyorum. 

Gündemimizin dördüncü maddesinde vefat eden üyelerimizin duyurulması var. Sayın üyeler 

Atilla Öztürk Bey’in vefat eden üyelerimizle ilgili bir önerisi oldu. Onları son kez buradan 

uğurluyoruz, uğurlarken Atilla Bey’in önerisi bizim de Divan olarak benimsediğimiz bir öneri. 

İsimlerini okurken ayağa kalkmanızı rica ediyorum sizden. En azından bir saygı borcumuzu bu 

şekilde ödemiş oluruz, vazifemizi yerine getirmiş oluruz. 

 

Yüksek Divan Kurulu Yazmanı Elizabet Uğurlu 

Vefat eden üyelerimiz; 

Mustafa Serbest, Behçet Yaşar, Halil Dağlı, Savcı Eker, Ömer Apa, Memet Oklu, Davut Cibili, 

Turan Necdet Mutlu, Mehmet İzzet Canol, Ümit Baytan, Özgür Baysal, Ali Tuncay Liman, Levon 

Hamalyan, Mustafa Şekip Hepşen, Ender Bileyci, Hasan Bülent Alagöl, Ahmet Kutlu, Felek 

Tunçarslan, Cemal Aydın Silivrili, Ahmet Adli Okuş, Selahattin Onay, Burhanettin Ümit Onuk.  

Vefat eden üyelerimize Allah’tan rahmet dileriz. (Liste tutanağa eklidir.) 

 

Yüksek Divan Kurulu Başkanı Mehmet Şekip Mosturoğlu 

Gündemimizin beşinci maddesinde Yüksek Divan Kurulumuza yeni katılan üyelerimizin 

duyurulması bulunuyor.  
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Yüksek Divan Kurulu Yazmanı Çağlar Özdemir 

Aramıza yeni katılan üyelerimize hayırlı olması dileğiyle diyerek 70 üyemizin adlarını okumuştur. 

(Liste tutanağa eklidir.) 

 

Yüksek Divan Kurulu Yazmanı Elizabet Uğurlu 

50 üyemizin daha isimlerini okudu. Hayırlı olması dileğiyle diyerek bitirdi. 

(Liste tutanağa eklidir.) 

 

Yüksek Divan Kurulu Başkanı Mehmet Şekip Mosturoğlu 

Gündemimizin altıncı maddesinde Yüksek Divan Kurulu üyeliğinde 40 ve 50 yılını dolduran 

üyelerimize plaketlerinin Kulüp Başkanı tarafından verilmesi bulunuyor. Başkanım sizi buraya 

arz ediyoruz. 

 

40 yılını dolduran üyelerimiz; 

Elizabet Uğurlu, Mehmet Ertuğrul Yeğen, Gürcan Özsucu, Salih Durmuş, Ahmet Serdar, Hayri 

Levent Geçgil, Ahmet Murat Aksu, Mustafa Tekiş, Hakan Çelen, Cem Pamiroğlu, Kemal Sarak, 

Ozan Bayülken 

 

50 yılını dolduran üyelerimiz; 

Ahmet Sedat Çamdelen, Alaaddin Aközdoğan, Ertunç Nuray, Ayşe Samiye Zülal Ardaç, Hasan Zarif 

Çelik, Yavuz Şimşek, Mustafa Taviloğlu 

 

Yüksek Divan Kurulu Başkanı Mehmet Şekip Mosturoğlu 

Gündemimizin yedinci maddesinde Yönetim Kurulu Faaliyet Raporunun okunması var. Genel 

Sekreterimiz Sayın Burak Kızılhan’ı kürsüye davet ediyorum. 
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Fenerbahçe Spor Kulübü Genel Sekreteri Burak Ç. Kızılhan 

Sayın Yüksek Divan Kurulu Başkanım, Sayın Başkanım, Saygıdeğer Yönetim Kurulu 

Üyelerimiz, Sayın Aziz Yıldırım, kıymetli Yüksek Divan Kurulu Üyelerimiz, ekranları başından 

bizleri izleyen değerli taraftarımız, herkesi saygı ve sevgiyle selamlıyorum. 

  

Öncelikle, A Milli Futbol Takımımızın, 2024 Avrupa Şampiyonası’ndaki başarısını tebrik ederek 

sözlerime başlamak istiyorum. Onlar milletimizi gururlandırdı, umutlandırdılar; nice başarılarını 

birlikte kutlayacağımıza çok inanıyoruz. Geride bıraktığımız üç aylık dönemde, sportif, finansal, 

idari ve hukuksal anlamda yaşanan gelişmeleri sizlerle paylaşacağım. 

 

(Şubelerimizin 3 aylık gündemlerini şube sorumlularımız barkovizyon eşliğinde salon ile 

paylaştı.) 

  

Kulübümüzün Olağan Seçimli Genel Kurul Toplantısı, 8-9 Haziran tarihlerinde, Ülker Stadyumu 

Fenerbahçe Şükrü Saracoğlu Spor Kompleksi’nde gerçekleşti. Kulübümüzün Olağan Seçimli 

Genel Kurulunda, 27 bin 489 oy kullanırken; Başkanımız Ali Y. Koç yeniden başkan seçildi. 

Camiamızın ve Kulübümüzün, bir demokrasi örneği ortaya koyduğu bu seçimin ardından, birlik 

ve beraberlik içerisinde olmasını umduğumuz yeni dönemimizin, tüm camiamıza hayırlı, uğurlu 

olmasını diliyorum. Kulübümüzün en hassas gündemlerinden biri olan, 3 Temmuz Kumpasının 

üzerinden 13 yıl geçti. Fenerbahçe Spor Kulübü olarak, bu karanlık yapıya karşı tavrımızın net 

ve değişmez olduğunu, bu kumpasın rol sahiplerinden hesap sorulana, maddi ve manevi 

zararlarımız tazmin edilene kadar mücadelemizin bitmeyeceğini, bugün bir kez daha 

vurgulamak istiyorum.   

  

Saygıdeğer Yüksek Divan Kurulu Üyelerim,  

Geçtiğimiz günlerde, TFF Olağan Mali ve Seçimli Genel Kurulu gerçekleşti. Genel Kurul’da, 

Başkanımız Sayın Ali Koç ve Yönetim Kurulu Üyemiz Sayın Hulusi Belgü açıklamalarda 

bulundu. Yeni seçilen federasyondan tek beklentimiz, her zaman vurguladığımız gibi; adil 

yaklaşımla tüm takımlara karşı eşit mesafede, Türk futbolunun geleceğini düşünerek adımlar 

atılmasıdır. 

  

Kıymetli Fenerbahçeliler,  

Yeni sezona yeni döneme hazırlanırken, geride bıraktığımız sezona hızlıca göz atalım 

istiyorum; 

  

Fenerbahçe Beko Erkek Basketbol Takımımız EuroLeague'de 6. kez adını Final Four’a 

yazdırdı. Final Four karşılaşmaları sonrası EuroLeague’de sezonu dördüncü olarak bitiren 

takımımız, Türkiye Kupası şampiyonluğunun ardından ligi de şampiyonlukla tamamladı. 

Sezonu çifte kupayla tamamlayan Fenerbahçe Beko Erkek Basketbol Takımımızı tebrik 

ediyoruz. EuroCup 1 Finallerinde mücadele eden Fenerbahçe Göksel Çelik Tekerlekli 

Sandalye Basketbol Takımımız, final maçında karşılaştığı rakibini mağlup ederek Avrupa 

Şampiyonu oldu. Takımımız, Tekerlekli Sandalye Basketbol Süper Ligi’nde de, üst üste üçüncü 

kez şampiyon olarak bizlere bir sezonda iki şampiyonluk sevinci yaşattı. Fenerbahçemiz, bu 

sezon elde ettiği başarılarla, basketbolda tarihi bir sezonu geride bıraktı.  
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Yaptığı yatırımlarla, Türk sporuna hizmet eden ve olimpiyatlara en çok sporcu gönderen, 

DÜNYANIN EN BÜYÜK SPOR KULÜBÜ FENERBAHÇEMİZ, bu sezon basketbolda 

ülkemizdeki tüm kupalara ambargo koydu. Elde ettiği ulusal başarıları, uluslararası arenada da 

taçlandıran basketbol takımlarımız, sezonu tam 8 kupayla noktaladı. Ayrıca Fenerbahçe Opet 

Kadın Voleybol Takımımız, Vodafone Sultanlar Ligi’nde üst üste 2., toplamdaysa 7. 

şampiyonluğunu kazandı. Yürekten tebrik ediyoruz. 

  

Saygıdeğer Yüksek Divan Kurulu Üyelerimiz,  

Futbol A Takımımız, Süper Lig’de sezonu 99 puanla ikinci olarak tamamladı. Tüm sezon 

boyunca yaşadığımız haksızlıklar, yapılan kayrılma tüm Türkiye’nin gözü önünde oldu. 

Rekorları alt üst ederek, Trabzon’da, Rams Park’ta her şeye rağmen galip gelerek, 

şampiyonluğu kimin hak ettiğini herkese gösteren takımımıza minnettarız. Takımımızın tüm 

sezon boyunca verdiği mücadele, hepimizin gurur nişanesi olmuştur. 

  

Geçtiğimiz sezon Teknik Direktörümüz olan, camiamızın evladı, Sayın İsmail Kartal’a bir kez 

daha teşekkürlerimizi iletmek istiyorum. Taraftarımızın desteğiyle, sahada mücadele eden 

oyuncularımızın azmi ve Teknik Direktörümüz Sayın Jose Mourinho liderliği ile bu sezonun, 

Fenerbahçemiz için büyük başarılara sahne olacağına tüm kalbimle inanıyorum. 

  

Değerli Divan Kurulu üyelerimiz,  

Fenerbahçe Kadın Basketbol Takımımızın 2022-2023 ve 2023-2024 sezonlarında isim 

sponsoru olan Alagöz Holding ile anlaşmamız sona erdi. Sponsorluğun ötesinde yol 

arkadaşlığı yaptığımız, iki sezonda iki Avrupa Şampiyonluğu, bir FIBA Süper Kupa ve biri 

namağlup iki Türkiye Ligi Şampiyonluğu ve Türkiye Kupası olmak üzere toplamda altı kez 

zafere ulaştığımız bu yolda destekleriyle gücümüze güç katan değerli isim sponsorumuz 

Alagöz Holding’e, başta Alagöz Holding Yönetim Kurulu Başkanı Sayın Cantürk Alagöz olmak 

üzere sonsuz teşekkürlerimizi sunuyoruz. 

  

Bir kıymetli teşekkürümüz daha var. 2018 yılından bu yana Fenerbahçe Kadın Voleybol 

Takımımızın isim sponsoru olarak Çubuklu formamızı gururla terletirken, başarıları 

kucaklarken, sezon başlarken ve şampiyon olurken göğsümüzde gururla taşıdığımız, her 

zaman yanımızda olan yol arkadaşımız Opet ile de sponsorluk anlaşmamız sona ermiştir. 

Kıymetli iş ortağımız Opet, bir sponsorluğun ötesinde Fenerbahçemizin ayrılmaz bir parçası 

haline gelmiştir. Türk voleybolunun lokomotifi olan Fenerbahçe Kadın Voleybol Takımımıza 

hedeflerimiz yolunda eşsiz destekler veren Opet ailesine yürekten teşekkürlerimizi sunuyor, 

Opet’e bundan sonraki tüm faaliyetlerinde sonsuz başarılar diliyoruz. Futbol Takımımız da 

Otokoç, Ülker, Nesine, Safiport, Pürsu, Pasha, Gedik Yatırım ve ailemize yeni katılan Alpet 

markaları, sponsorlukları ile bu sezon da en büyük destekçimiz olacak. Kendilerine bu kıymetli 

yol arkadaşlığı için teşekkür ediyorum. “Yanındayız, desteğiz” mottosuyla faaliyet gösterdiği 

alanda her zaman yenilikçi adımlar atan, Medicana, Voleybol Takımlarımızın “İsim Sponsoru” 

oldu. Sponsorumuz Medicana’ya da ‘Büyük Fenerbahçe ailemize hoş geldiniz’ demek 

istiyorum. Kulübümüz ile Orange Marketing Group ile yapılan iş birliği kapsamında Avrupa’nın 

en büyük mobil iletişim şirketlerinden biri olan Telefonica ile Almanya’da yaşayan 

taraftarlarımız için FenerTalk Projesi’nin imzaları atıldı. 
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Orange Marketing aynı zamanda FenerTalk markası ile Fenerbahçe Erkek Voleybol 

Takımımızın 2024-25 sezonunda Forma Sırt Numara Altı sponsoru da oldu. Orange Marketing 

Group Ailesi’ne de hoş geldiniz diyorum. 

   

Bildiğiniz gibi iki sezondur 25.000 kombinenin üzerinde satış yapmıyoruz. 24-25 sezonu için 

yaklaşık 16.000 kombine yenilenmiş olup, derneklerimize kombine yerine maç bileti 

uygulamasına geçtiğimiz için yenileme oranı %80 olmuştur. Kombine sayısını 25.000’de tutma 

kararımız her maç yaklaşık 16.000 bilet satabileceğimiz anlamına geliyor. Bu vesileyle hem 

daha çok taraftarımıza ulaşmayı hem de gelirlerimizi artırmayı hedefliyoruz. Biletleme ve VIP 

Satış departmanımıza gelen 200’ün üzerinde loca talebi üzerine Fenerium Alt Tribünü’ne 20 

adet yeni loca inşa ettik. Bu locaların satış işlemleri çok kısa süre içinde tamamlandı. Maraton 

Alt E Tribünü bu sezondan itibaren VIP tribüne dönüştürüldü. Bu bölümde bulunan 377 

koltuğun tamamı bir haftada satıldı. Yüksek oranda gösterilen bu ilgi için taraftarlarımıza ve 

sponsor firmalarımıza teşekkür ediyoruz. 

  

Değerli Fenerbahçeliler,  

19 Temmuz Dünya Fenerbahçeliler Günümüzü dünyanın ve ülkemizin dört bir yanındaki 

derneklerimizin yaptığı etkinliklerle büyük bir coşkuyla kutladık. Bizler de Başkanımız ve 

Yönetim Kurulu Üyelerimiz ile birlikte Bodrum Fenerbahçeliler Derneğimizin etkinliğinde 

üyelerimizle bir araya geldik. Başkanımız Ali Koç’un o akşam kutlamada yaptığı açıklamalar 

biraz amacından saptırılmaya çalışıldı. Başkanımızın açıklamalarının tek amacı 

Fenerbahçemizin birlik ve beraberliğini perçinlemektir. Bunun ötesinde bir şey düşünen ya da 

konuşan herkes karşı tarafın algısına hizmet etmekten öteye gitmez. Fenerbahçe camiası bir 

ve bütün olursa önüne çıkan tüm zorlukları aşacak güce sahiptir. Birlik olacağız ve tüm 

başarıları birlikte kutlayacağız.  

  

Konuşmamı, hepimizin gurur kaynağı, hepimizin gıpta ile sahiplendiği fenerbahçe’nin dünyada 

örneği olmayan bu kadar branşta bu kadar aktif olarak sahiplendiği: “dünyanın en büyük spor 

kulübü” kimliğine yönelik birkaç söz ile tamamlayacağım. 

  

AMA ÖNCESİNDE BİZİM İÇİN ÇOK AMA ÇOK ÖZEL BİR VİDEOMUZ VAR, HEP BİRLİKTE 

ONU İZLEYELİM. 

(Video salonda barkovizyon eşliğinde izletilir.) 

  

Biz son iki yıldır ‘FENERBAHÇE DÜNYANIN EN BÜYÜK SPOR KULÜBÜDÜR’ DİYORUZ. 

  

Bakın Dünya’da en bilinen, ekonomisiyle, taraftarıyla, marka değeri ile en çok tanınan 

kulüplerle kıyasladığınızda bizim kadar farklı branşta, takım sporlarında, kadın erkek 

takımlarıyla, bireysel sporcularıyla bu kadar kapsamlı sporun 10 branşında aktif olan başka bir 

spor kulübü yok. Fenerbahçe bu branşlarda sadece aktif de değil hemen hepsinde zirve 

yarışının içinde. Rakipler değişiyor fenerbahçe adı hep aynı kalıyor. Ve şimdi heyecanla 

beklediğimiz günler geldi. Dün açılış seremonisi yapılan 2024 Paris Yaz Olimpiyatları’nda 27 

sporcumuzla rekor bir katılımla yer alıyoruz. Ülkemizden olimpiyatlara katılan 102 sporcudan 

27’si kulübümüzün sporcusu. Fenerbahçe, Türkiye açısından olimpiyatların da lokomotifi! 

2016'da 16, 2021'de 22 sporcu, 2024 Paris Olimpiyatları’nda ise 27 sporcumuz.  
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Bu, kulübümüzün amatör ve olimpik branşlara yaptığı yatırım ve gösterdiği ilginin ne kadar 

değerli ve başarılı olduğunu bir kez daha kanıtlıyor. Fenerbahçemizin spora ve sporcuya 

verdiği değerin sonucu olarak, sporcularımız yetenekleri ve disiplinleri ile öne çıkıyor ve 

ülkemizi en önemli spor organizasyonunda başarıyla temsil ediyor. Bu süreçte bize destek olan 

sponsorlarımız Tüpraş, Doğuş Grubu ve Opet’e içtenlikle teşekkür ediyoruz. Onların 

katkılarıyla, daha büyük başarıların yolunun açılacağına yürekten inanıyoruz.  

Olimpiyatlarda Ay Yıldızlı formamızı taşıyacak tüm sporcularımızı büyük bir gururla sizlerle 

paylaşmak istiyorum;  

  

Yelkende, Lara Nalbantoğlu, Deniz Çınar, Yiğit Yalçın Çıtak, Merve Vatan, Derin Atakan, 

Alican Kaynar, Beste Kaynakçı. 

  

Yelken şubemizle ilgili bir parantez açmak istiyorum; Yelken şubemiz, milli takım olimpiyat 

kadrosunun 8 sporcusundan 7’sini oluşturuyor.  

  

Atletizmde, Ersu Şaşma, Kayhan Özer, Özkan Baltacı, Alperen Acet, Eda Tuğsuz,Kadın 

voleybolda, Eda Erdem, Melissa Vargas, Gizem Örge, Aslı Kalaç, Meliha Diken, Boksta, 

Busenaz Sürmeneli, Buse Naz Çakıroğlu, Samet Gümüş, Hatice Akbaş, Yüzmede, Kuzey 

Tunçelli, Gizem Güvenç, Ecem Dönmez, Zehra Duru Bilgin, Kürekte, Elis Özbay Ve Masa 

Tenisinde, Sibel Altınkaya ülkemizi başarıyla temsil edecekler. Türk Bayrağını göndere çekmek 

için yarışacak tüm sporcularımıza gönülden başarılar diliyoruz. Coşkuyla, gururla ve inançla 

sizlerin arkasındayız! Bizi burada buluşturan Fenerbahçe aşkıyla, her zaman olduğu gibi birlik 

ve beraberlik içinde büyük başarılara imza atacağız. Fenerbahçe gücünü atasından, 

sorumluluğunu vatanından, umudunu kırmızı beyaz bayrağından alıyor! 

  

Katılımınız için hepinize teşekkür ediyor, ekran başında bizleri izleyen tüm Fenerbahçelilere 

saygılarımı sunuyorum. Fenerbahçe’nin ışığı hepimize yol göstermeye devam etsin! Yaşa 

Fenerbahçe!  

Şimdi sahneye Fenerclusive projesi ile ilgili konuşmasını yapmak için Yönetim Kurulu Üyemiz 

Sayın Selma Altay Rodopman’ı davet ediyorum. 

 

Yönetim Kurulu Üyesi Selma Altay Rodopman 

Öncelikle sizlere kısaca üye profilimizle ilgili bilgi vermek istiyorum. Arkasından 

departmanımızla ilgili en güncel gelişmeleri ve yenilikleri paylaşıyor olacağım. Bugün 

burada üyelerimizle iletişimimizi yürüten Üye İlişkileri Departmanımızın yaptıklarını  ve 

19 Temmuz 2024 tarihinde hayata geçirdiğimiz projemiz Fenerclusive’i kısaca sizlere 

anlatmak istiyorum. Kulübümüzün üye sayısı 62.398 olup Kongre Üyelerimizin %10’u 

Yüksek Divan Kurulu üyesidir. Yüksek Divan Kurulu üye sayımız ise 5302. Kongre 

üyelerimizin artış oranına baktığımızda 8 .587 kişi artışla ve %23 oranı ile 2023 yılında 

en yüksek artış oranını görmemiz mümkün. 2023’te 51 bin 801’le %23, 2024 yılında 

ise 53 bin 69’la %4 oranında üye sayımız artmıştır.  Üyelerimizin cinsiyet dağılımı; 

%82 erkek, %18 ile kadın. Kongre Üyelerimizin yaş dağılımını incelediğimizde ise 

%27’lik dilimle en çok Kongre Üyemizin 41-50 yaş arası üyelerimizin olduğunu 

görüyoruz.  
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Hemen arkasından  %22 oranla 51-60 yaş grubunu takip ediyor. Kongre Üyelerimizin 

eğitim durumları incelendiğinde ise üniversite mezunu üyelerimiz %56’lık oranla ile en 

kalabalık grup olduğunu görmekteyiz. Kongre Üyelerimizin ülkelere göre  dağılımları 

incelendiğinde Türkiye %95,8’lik oranla, Kongre Üyelerimizin sayıca en kalabalık 

olduğu ülkedir. Türkiye’yi %2,09’luk oranla 1.302 kongre üyemizin yerleşik olduğu 

Almanya takip etmektedir. Kongre üyelerimizin yaşadığı illere göre dağılımları 

incelendiğinde %72’lik oranla İstanbul üyelerimizin en kalabalık olduğu il 

konumundadır. İstanbul’u %7’lik oranla Ankara takip etmektedir. Kongre Üyelerimizin 

aidat ödeme oranı 2023 yılında %87, 2024’te ise rekor seviyeye ulaşarak %93 

olmuştur. Üyelerimizin hassasiyetine buradan teşekkür etmek istiyoruz. Üyelerimizle 

aktif iletişim içerisinde olmak departmanımızın önceliklerinden biri. Bu nedenle farklı 

iletişim yöntemleri kullanıyoruz. Bunlardan da sizlere kısaca bahsetmek istiyorum. 

Çağrı merkezi sisteminin daha verimli ve kontrol altında olabilmesi için şubat 2023 

tarihinden itibaren Üye İlişkileri Direktörlüğü ofis i içerisinde üyelerimize hizmet 

vermeye başladık. Her gün 500’e yakın üye çağrısına cevap veriyoruz. Üyelerimizin 

istek ve sorularına daha hızlı cevap verebilmek için sesli anons uygulaması da hayata 

geçirilmiştir. Artan kapasitemiz sayesinde bugün senede 150.400 civarında çağrıyı 

cevaplayabiliyoruz. 2019 yılından bugüne baktığımızda çağrı cevaplama sayımız 7,5 

kat arttı. Üye İlişkileri e-posta adresimize gelen tüm maillere 24 saat içerisinde cevap 

verme hedefimiz var. 2019 yılında yaklaşık 900 adet maile cevap verirken 2023 

yılında bu sayı 23649, bu yıl haziran itibarıyla da 11.000 ‘e ulaşmıştır.  Üye İlişkileri 

Direktörlüğü olarak, kurulduğumuz 2018 yılından bugüne kadar hayata geçirdiğimiz 

projelerimiz; Departman kuruluşu, online üyelik sayfası, üyelik kit lerinin yenilenmesi, 

bilgi güncelleme sayfası, eski sporculara yardım prosedürü, kioskların hayata 

geçirilmesi, tesislerle ilgili yapılandırma, etkinlik katılım sayfası, aylık bülten, 

WhatsApp hattımız ve en son, en yeni Fenerclusive.  WhatsApp hattımız, eylül 2023 

tarihinde hayata geçirilmiştir. Üyelerimiz ile iletişimi daha hızlı, verimli hale getirmek, 

güncel iletişim kanallarını kullanmak amacıyla 444 1907 WhatsApp hattı açılmıştır. 

WhatsApp Chatbot’u Üyelik işlemleri, Kulüp Haberleri, Sporcular, Maçlar,  Projeler, 

Duvar kağıtları ana başlıklarıyla yer almaktadır. Üyelerimiz, üyelik işlemlerinin altında 

ise; sicil numarası sorgulama, üyelik tarihi, aidat borç bilgilerine de ulaşabilirler. 

Üyelik müracaatı, ödeme gibi işlemlerin yanı sıra istek ve önerilerini Kulübümüze 

iletmek isteyen üyelerimizi daha konforlu bir alanda ağırlamak amacıyla Kulübümüzün 

içinde ilk kez üye karşılama alanı oluşturulmuştur. Böylece günde ortalama 100, yılda 

ise 28 bin üyemizi Kulübümüzde ağırlamaktayız.  Kıymetli üyelerimize 

‘Fenerbahçe’den haberler’ bültenimizle, SMS, WhatsApp, Mailing gibi iletişim 

kanallarıyla sizlerle irtibata geçerek Kulübümüzle ilgili her türlü gelişmeyi 

paylaşıyoruz. Dijitalleşen dünyamızda, üyelik başvurularında kolaylık sağlamak ve 

Kulübümüzün ulaşılabilirliğini arttırmak amacıyla online üyelik süreci aktif hale 

getirilmiştir. Ağustos 2020’den bugüne yaklaşık 15.000 yeni üye başvurusu online 

yapılmıştır. Fenerbahçe Spor Kulübü’ne üye olmanın getirdiği ayrıcalığı ve gururu 

yansıtacağını düşündüğümüz, üyelerimize özel tasarladığımız kişiselleştirilmiş kitleri 1 

Ocak 2022 tarihi itibarıyla 17.728 üyemize ulaştırdık.  Fenerbahçe Spor Kulübü olarak 

millî değerlerimize sahip çıkıyoruz.  Ülkemiz ve Kulübümüz için anlamlı olan Millî 

Bayramlarımız, Dini Bayramlarımız (Bayramlaşma Töreni), özel gün ve haftalarda 

camiamızın bir araya geleceği buluşma fırsatları yaratıyoruz. Kulübümüzün karar alma 

süreçlerinde ‘Mali, tüzük, olağan ve olağanüstü kongrelerde’ üyelerimizin aktif 

katılımını görmek bizi her zaman heyecanlandırıyor ve mutlu ediyor. 
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2 Nisan tarihli Olağanüstü Genel Kurul katılım sayımız; 22.726, haziran ayında 

yaptığımız Olağan Seçimli Genel Kurul Toplantısı katılım sayısı 27.778 . Bu birçok 

kulübün üye sayısını kat be kat geçtiğimizi gösteriyor.  

Fenerbahçe Çocuk ve Gençlik Komitesi yeni nesillere Fenerbahçe aidiyetini aşılamaya 

devam ediyor. 2016’da kurulan komitemizin bugün  3.880 faal üyesi var. 

  

Ve şimdi aslında burada sizlerle olmamın amacı olan, kulübümüzün son 1,5 yıldır 

üzerinde hassasiyetle çalıştığı, şu ana kadar hiçbir kulüpte olmayan yepyeni bir 

projemizi ve hizmeti sizinle paylaşmak istiyorum. Fenerbahçe Spor Kulübü Kongre 

Üyeleri için eşsiz bir ayrıcalık: Fenerclusive projesini, Dünya Fenerbahçeliler 

Gününde hayata geçirdik. Fenerbahçe Kongre Üyelerimize çok özel bir sadakat 

programı başlattık. Çok özel indirimlerimiz, 10’dan fazla sektörde, 300’den fazla 

sektörünün öncüsü markada, sadece siz değerli Kongre Üyelerimizin 

faydalanabileceği şekilde ince bir işçilikle tasarlandı.  Marka indirimlerinin yanı sıra, 

Kongre Üyelerimiz için düzenlenecek özel etkinlikler, saha deneyimleri, buluşmalar ve 

heyecan verici daha pek çok deneyim Fenerclusive’de Kongre Üyelerimizi bekliyor. Bu 

programın en güzel yanlarından biri üyelerimiz bu platformdan yararlanırken hiçbir 

ücret ödemeyecekler. Fenerclusive Ayrıcalık Programı’na kongre üyelerimiz FBSK 

Super App üzerinden başvurabilirler. Giyim, restoran, market, e-ticaret, eğlence, 

kültür, sanat, seyahat, gibi 10’a yakın sektörde toplam 284 marka programa dâhil oldu 

ve olmaya devam ediyor. Her geçen gün iş birliği yaptığımız marka sayımız artmakta 

olup ekranda belli başlı markaları görebilirsiniz.  Üyelerimize özel duygusal ayrıcalıklar 

hazırladık. Çekilişlerle; öncelikli bilet alımı, antrenman izleme ve fotoğraf çekimi 

imzalı forma, Fenerclusive Spor Şenliği, Fenerbahçe Radyo & TV Programı, Müze ve 

Stadyum Turu, maç bileti çekilişi, imzalı forma çekilişi ve Fenerbahçe Faruk Ilgaz 

Divan’da indirim ayrıcalığı bulunuyor.19 Temmuz itibarıyla Fenerclusive ayrılacaklar 

dünyasına siz değerli üyelerimizden gelen müracaat sayısı 1 hafta içinde 4 bin kişiye 

ulaştı. Buradaki teveccühünüze de çok teşekkür ediyoruz. Son olarak konuşmamı 

bitirmeden önce, Üye İlişkileri Departmanının geliştirilerek bugüne kadar gelmesinde, 

farklı iletişim ve hizmet ağlarının artırılmasında emeği geçen başta Başkanımız Sayın 

Ali Koç olmak üzere, Başkan Vekilimiz Sayın Erol Bilecik’e ve tüm  Yönetim Kurulu 

Üyelerimize ve Üye İlişkileri Departman Direktörümüz Sanem Atal’a ve tüm ekibimize, 

ayrıca Üye İlişkileri Departmanımızla çok yakın çalışan kıymetli iletişim ekibimize, tüm 

destekleriyle çalışmamızın bir parçası olan Dijital Dönüşüm Departmanımıza ve tüm 

ekiplere teşekkür etmek istiyorum. ‘Dünyanın En Büyük Spor Kulübü’ olarak 

olimpiyatlarda mücadele edecek tüm sporcularımızla gurur duyuyoruz. Sarı Lacivert 

başarılarla dolu nice günler diliyorum.  

 

Yüksek Divan Kurulu Başkanı Mehmet Şekip Mosturoğlu 

Gündemimizin sekizinci maddesi Denetim Kurulu Faaliyet Raporunun okunması. Denetim 

Kurulu Başkanımız Sayın Mehmet Vodina‘yı kürsüye davet ediyorum. 

 

Raporu, kürsüye gelen Denetim Kurulu Üyesi Mehmet Vodina okudu. 

(Rapor Tutanak Ekindedir.) 
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Yüksek Divan Kurulu Başkanı Mehmet Şekip Mosturoğlu 

Gündemimizin dokuzuncu maddesine geçmeden evvel YDK üyelerimizden Sedat 

Şükrüoğlu aramızda. Kendisinin önümüzdeki hafta içinde ciddi bir operasyon 

geçireceğini öğrendik. Kendisine acil şifalar diliyoruz, bir dahaki toplantıya kadar da 

toparlanmasını ve aramıza katılmasını bekliyoruz kendisine moral  alkışı rica 

ediyorum. 

Yönetim Kurulu ve Denetim Kurulu Raporları Hakkında Görüşme bölümünde 13 

konuşmacımız var. Kendi aralarında kura çektiler. Kura sonuçlarına göre sıra 

belirlendi. O sırayla çağırıyoruz. 

 

1- CENGİZ TOKGÖZ 

Tüm uyarılara rağmen arabası olmayanlara servis konmadı. Bizlere her toplantıda harika 

kahvaltı servisi yapan Divan personeline teşekkür ediyorum. Futbol federasyonu konuşması 

için Başkan Ali Koç’u tebrik ediyorum ancak federasyon yok hükmündedir dedi ona 

katılmıyorum, bu federasyonla şampiyonluğa gideceğiz. Mourinho çok güzel transfer yeter ki 

elleri ısınmasın. Transferler iyi ama bana kalırsa yeterli değil yeterli olsa zaten Lugano gibi bir 

takımdan üç gol yemeyiz. İnşallah Salı günü telafi ederiz. Yeni federasyon başkanından kısaca 

bahsedeyim, uzun yıllar Trabzonspor başkanlığı yaptı o da çoğu Trabzonlu gibi Fenerbahçe 

düşmanı. Kabadayılıkla delikanlılık arasında bir karakter yüklenmesi var,  inşallah delikanlılığı 

tutar da zorlu bir sezon yaşamayız. Fenerbahçe’nin bir dezavantajı daha var, tiraj uğruna 

Fenerbahçe’yi pompalayan spor basınıdır. Çok önemli bir konuya değineceğim, mırın kırın 

edebilirsiniz ama işler kötüye gidiyor. Stadımızda çok küfür ediliyor demiştim, müzik sesi 

yükseltilerek küfür kesilmeye çalışılıyor. Herhalde stat müdürümüz yönetim desteğiyle şinanay 

… böyle olmaz. Urfa’da seyirci anamıza küfür etti. Birimize edilen küfür hepimize edilmiştir. 

Yönetimden bir kişi çıkıp böyle şey olur mu demiyor, böyle şey olur mu? İstanbul’dayız, 

Kadıköy’deyiz. İstanbulspor maçında Ali Koç istifa denilince müzik sesi yükseltildi. Stat ile 

metrobüs arasındaki yol iki senedir kapalı, eski yönetici Can Gebetaş orası özel mülk demişti, 

özel mülk değilmiş. Burada yaşlılar var, stadın önünden servis kaldırılması lazım. 

 

 2- HALUK BURCUOĞLU 

"Ben varken bu takımı şampiyon yapmazlar." Sayın Başkan özür dileyerek söylüyorum. 

Dünyanın En Büyük Spor Kulübü'nün Başkanı bunu söylememeli, bu sene için zaten bunun 

olacağına inanmıyorum. 

 

 

 

 



13 
 

 

3- YAMEN UZUN 

Buraya gelirken tüm beynimi, Fenerbahçe’yle ilgili, geçmişteki olumsuz bütün anılarımı 

sıfırladım. Herkese de bunu tavsiye ediyorum. Buraya gelirken içim kıpır kıpır, enerji dolu. Bu 

enerjiyi hepinize gönderiyorum, hepinize geçmesini diliyorum. Sayın kulüp başkanımızın geçen 

dönem çok bahsettiği bir konu var. ‘Birlik ve beraberliğimiz olmadığı sürece biz Fenerbahçe 

olarak başarıları yakalamakta zorlanırız’ demişti. Bu sene her şeyi sıfırlayıp algıları tersine 

çevirdiğimiz zaman Fenerbahçe’nin birlik ve beraberlik içinde olduğunu görüyoruz. Buna hem 

adaylık süresinde hem başkanlık süresinde hem de YDK’ya gelmekle en büyük katkıyı veren 

efsane başkanımız Sayın Aziz Yıldırım’a teşekkür ediyoruz. Fenerbahçe’nin eksik olan kısmı 

da tamamlandı. Yani Fenerbahçe birlik ve beraberliğini sağladı. Eksik olan bir tarafımız neydi? 

Fenerbahçe’mizin amiral gemisi olan futbolda yeterli başarıyı sağlayamadığı düşüncesiydi. 

İkincilik de bana göre başarı ama Fenerbahçe’nin hedefi her zaman şampiyonluktur. Bu sene 

her şey tamam. Şahane bir birliktelik var. Şahane bir kadro oluşturuldu. Eski başkanlarımız ve 

yöneticilerimiz bu birliğe destek veriyor. Fenerbahçe Başkanı Ali Koç son derece deneyimli 

profil kimliğiyle meydanlarda dik duruşunu sergiliyor. Ne kaldı geriye? Helva yapmak. Bu sene 

inanıyorum ki diğer branşlarda olduğumuz kadar futbolda da gerekli helvayı yapacağız ve 

şampiyonluğa ulaşacağız. Sayın Divan Başkanına da birkaç cümle etmek isterim. 

Söyleyeceklerimizin çoğunu kendisi açılış konuşmasında o kadar güzel anlattı ki, söylenecek 

başka söz kalmadı. Gelin bu birlikteliği bozmayalım, Fenerbahçe başkanı ve yönetimine gerekli 

desteği verelim ve bu sene arzuladığımız Türkiye Ligi yetmez, Avrupa’daki başarılara doğru yol 

alalım.  

 

4- VEDAT BAYRAM 

Takımımızın Avrupa’daki galibiyeti taraftarımızın ve milletimizin moralini düzeltmiştir. Burada 

hak ve emek sahiplerine teşekkür ediyorum. Başlarına yüksek ifadesi iliştirilen meclis, divan, 

danışma veya istişare kurullarının en önemli özellikleri 3-5 yıldan çok en az 25 yıllık tecrübe 

sahibi olmalarından kaynaklanır. Tecrübe depoları bu süreci yaşayarak geçirdikleri için 

uzmanlıklarından istifade etmeyi öneririm.  Ayrıca sizler gibi yaş alarak hırs ve enayetlerini terk 

etmiş olduklarını düşünerek kendilerinin söyledikleri sözleri de incinerek ve alınganlık yaparak 

değil yine istifade edilerek dinlenmesinin faydalı olacağını düşünürüm. Bunu da bu şekilde 

tavsiye ederim. Bu cümleden hareketle kongre öncesi söylememe rağmen mesafe alamadığım 

TFF meselesini yeniden huzurlarınızda gündeme getiriyorum. Hepimiz TFF kongre sürecini 

tüm spor kamuoyunda olduğu gibi hayretle izledik. Bu süreçte tüm kulüplerin şikayet ettiği 

Federasyon Başkanı yeniden aday oldu. Kesin seçileceğini varsayılarak planlanan bir 

federasyon başkanı adayı adaylıktan çekildi. Kul kurdu, kader güldü, sonuçta gördüğünüz gibi 

başka bir yapı ortaya çıktı. O tarihlerde ben söylediğim zaman çok kulak asılmayan bu konu 

istirham ediyorum ki gelin bu süreci daha değişik şekilde yürütelim ve kongrede eğer 

Türkiye’nin amiral gemisi Türk futbolun amiral gemisi Fenerbahçe Kulübü, TFF’de kendisini 

kimin yöneteceğine karar veremiyorsa hiç olmadık tesadüfen önümüze çıkan bu yapıyla ya da 

kurguyla önümüze çıkan bu yapıda tüm kurullarda hakim olsun, söz sahibi olsun ve orada bir 

yapı kurulmasına vesile olsun.  
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Az önce Genel Sekreterimiz söylediği için aklıma bu geldi. Şair diyor ki, “kahramanlar az yaşar, 

uzun sürmez doğanlık, her gecenin ardında gizlidir bir karanlık. Atsız sansız olsa da en büyük 

kahramanlık ileriye atılıp bir daha dönmemektir.” Yani Fenerbahçe Kulübü bundan böyle 

değerli yönetimi ile, Başkanıyla, Divan üyeleriyle, Divan başkanı ile yapması gereken yeni 

kurulan federasyondan ummak ve beklemek değil, az evvel söylediğim bir yapıyı direterek 

söyleyerek adaleti istediğini ve adaletli yönetimi zorla almalıdır. Bunu arkadaşların dikkatine 

sunuyorum. 

 

5- AHMET BULUT 

Değerli YDK üyelerimiz, Bugün özel birgün. Aramızda efsane başkanımız Aziz Yıldırım var. 

Aynı zamanda Sayın Şekip Mosturoğlu ve Sayın Ali Koç başkanımız ve ekiplerine başarılar 

dilerim. Önümüzde olimpiyatlar var. Detaylı anlatıldı yeterince. Ancak söylemem gereken bir 

konu var. Bir voleybolcu kızımızın hakkı gasp edilmiş. Kızımızı haksız yere takımdan alarak 

yerine başka birini koymuşlar. TFF seçimi geçirdik. Kaos skandal hepsi var. Sayın Başkan 

tarihi konuşma yaptı. Kendisini tebrik ediyorum. Psikolojik olarak üstünlüğü ele almamız 

gerekiyor. Sayın Ali Koç üstünlüğü ele alarak tarihe geçmiştir. Bu sistemin bize dayattığı 

figürasyona fırsat vermeden kendi gündemimizi kendimiz yaratmalıyız. Arkadaşlar, bizi 99 

puanla şampiyon yapmadılar. İyi kadro kurduk vs. bunlar her sene oluyor. Geçen İsmail 

kartalın emekleri için teşekkür ederiz. Fenerbahçe için lig, puan kaybettiğimiz hafta başlar. 

Ondan sonra hemen eleştiriler başlar. Bu oyuna gelmememiz lazım. 3 Temmuzdan sonra 

denemediğimiz tek şey kaldı, tek vücut olamadık. Başkan değişti, denetim kurulu değişti. Her 

şey değişti. Ancak tek vücut olamadık. Aziz beyin bugün buraya gelmesi çok önemli Aziz beyi 

maçlara da bekliyoruz. Maçları Aziz Bey ile Ali Beyin yan yana izlemesi tüm camiaya moral 

verecektir. Sözlerime son vermeden önce geçenlerde Alper Ulusoy ve Mehmet Büyükekşi 

helallik istemiş. Hakkımız size haram zıkkım olsun. Bizim sevinçlerimizi ve gülüşlerimizi 

çaldınız. Bize yaşattıklarınızı yaşatmadan ölmeyin inşallah.  Sayın başkanının TFF için 

görüşlerini bu toplantıda beyan etmesini istiyoruz. Onun görüşleri bize yol haritası çizecektir. 

Hepinize hayırlı sezon diliyorum. 

 

6- KAYA ENİŞTE 

Değerli hazirun, İki seçim oldu Ydk seçimini kazanan Sn. Şekip Beyi tebrik ederim başarılı 

çalışmalar dilerim. Arkasından olağan seçimli genel kurulumuzu kazanan Sn. Ali Koç’u ve 

arkadaşlarını tebrik ederim. 7 Yıldır devam eden küslüklerini bitiren Aziz Yıldırım ve Ali Koç’a 

teşekkür ediyorum. Sayın başkan her zaman diyordu içimizde birlik olursak dışarıda da güçlü 

oluruz. Önceki başkanımız Aziz Yıldırım başta olmak üzere bu camiaya hizmet eden herkes 

bizim için değerlidir. Sayın eski başkanım Aziz Yıldırım tekrardan camiamıza hoş geldiniz. Sizi 

de sahnede yer alıp sezon öncesi birliğimizi göstermek amaçlı konuşma yapmanızı rica ederiz. 

Sayın Ali Koç kulüpler birliği başkanlığını tebrik ederim. Diğer kulüplerle beraber oturup tff ye 

yeni yasa sunup spor bakanlığına sunulması lazım yoksa tekrardan aynı olayları 

yaşayacağız..Yeni sezon başlarken bütün branşlarımıza başarılar dilerim. Seçimli kongre 

yapılırken kavgalar oldu.  
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Önerim seçimlerdeki açık oylama sistemini kaldırıp online günümüz teknolojisine uygun 

tercihler yapılabilir. Online oylama yazılımı geliştirilebilir ve bu daha güvenilir olur. (sistemden 

kim seçilecekse online sistem üzerinden oylama yapılabilir). Camiamızın değerlendirmesini 

istiyorum. Geçtiğimiz sezon çok şaibeli bir tff başkanlığı yönetimi ve sezonu yaşadık. 

Sonrasında herkes Mehmet Bey’in istifasını beklerken tekrar aday oldu . Seçilmedi fakat gelen 

gideni aratır. Gelen yeni tff başkanının sayın başkanımıza özel yaşamı ile alakalı söylemlerde 

bulundu ayrıca Fenerbahçe hakkında dedikleri de göz ardı edilemez. ‘’Ben başkan seçilirsem 3 

Temmuz kupasını Trabzon’a götüreceğim ama merak etmesinler Fenerbahçe’yi küme 

düşürmeyeceğim’’ tarzında söylemlerde bulunmuştur. Otobüs kurşunlanmasında da  yeni TFF 

başkanının  parmağı var. Geçmişe dönük açıklamaları var  . TFF başkanının yeni sezonda 

yapacağı kaoslara sakin sessiz kalamayız. Bizler bir şeyler yapmalıyız. Bizler Fenerbahçe 

Demokratlar Grubu oluşturduk. 20 kişiyi bulduk hedefimiz daha da büyümek . Amacımız kaos 

yaşadığımız maçların ardından bize otobüs verilmesi ve bizim problem yaşanan konumlara 

gidip gerekli açıklamalar ve eylemler yapmak(basın mensuplarının çağırıldığı ortamlarda)  Bu 

tarz olayları protesto etmemiz lazım . 

 

7-  NEZİH DURU 

Son seçimde sayın başkanımız Ali Koç’un tekrar başkan seçilmesi ve dolayısıyla onursal 

başkanımız aziz yıldırım ile dostluğunu sürdğürmesi, suların durulması, birlik beraberlik adına 

en umut verici olay olmuştur. Sayın Acun Ilıcalı’nın yönetime girmesinden mutlu oldum 

herhalda bugün kendisi firarda, yok. Divan kurulu başkanımız Şekip Bey biraz olayı yumuşattı 

ama dünya kulübüyüz ydk toplantılarımız üç ayda bir yapılıyor, senede dört kez. Bu 

toplantıların iki ayda bir olmasını rica ediyorum. Fenerbahçe Atatürk stadyumunda yılda 20-30 

maç oluyor fakat kadıköyde oturanlar ızdırap çekiyorlar. Hastalar hastaneye, insanlar evlerine 

gidemiyor. Maç günü bir şerit açılabilir. E5 tarafında da yol kapatılıyor. İnsanlar beddua 

ediyorlar. Başkanımız Ali Koç belediye amiriyle konuşarak yolların en azından maç öncesi 

birkaç saat açılmasını isteyebilir. Dünya çapında, sempatik, karimatik bir teknik adamı antrenör 

yaptık. Psikolojk olarak her maça 1-0 önde başlayacak gibi oluyoruz. İnşallah bir gün Mourinho 

ve futbolcularımızı da buraya davet edip onlarla tanışmamızı sağlarsınız.  

 

8- OSMAN ATAKAN TEKİN 

İki Başkan da aralarındaki buzları erittiler. 'Soğuk Savaş' dönemi sona erdi. Dostlara güven ve 

gurur verdi. Ali Bey'in, Aziz Bey'in samimi, duygusal davranışları, Fenerbahçe tarihinde ayrı bir 

iz bırakacak nitelikteydi. Fenerbahçe'nin birlikteliğe ihtiyacı var. Kulüp Başkanlığı seçiminde 

%98 oy iki başkan arasında paylaşıldı. %2 geçersiz oy vardı. Yüksek Divan Kurulu Başkanımız 

Şekip Bey'den bir istirhamım var. Lütfen Sandık Kurulları'nın raporlarını inceleyiniz. Geçersiz 

oylarla ilgili durumu Ekim ayında açıklayınız. Bir arkadaşımız bana, Fenerbahçe formasının 

rengini kaybettiğini söyledi. Son maçta Fenerbahçe formasının renklerinin görünmediğini 

söyledi. 

 



16 
 

 

9- SAMİ MENGÜTAY 

Son derece güzel ve demokratik bir seçimden sonra yeni yönetimimiz oluştu. Yeni 

yönetimimize başarılar diliyorum.  Tüm Fenerbahçeliler bu süreçte birlik ve beraberlik içinde 

olmalı ancak yönetimin ve Sn. Başkanın da tüm üyeleri kucaklaması gerektiğini de vurgulamak 

istiyorum. Günümüzde futbol sadece bir oyun değildir. Aynı zamanda toplumsal bir olgudur. Bu 

olguyu besleyen ve sürdüren en önemli güçte taraftarlardır. Taraftar sayısı bir kulübün gücünü 

ortaya koymaktadır. Kulüplerin başarısında tribünlerde onu destekleyen ve milyonları başında 

olanların büyük önemi vardır. Taraftarlar sadece sevgileri ve bağlılıkları ile kulübe hizmet 

etmezler aynı zamanda kulübün ekonomisine de büyük katkı sağlarlar. Sponsorluk gelirleri, 

ürün tüketimi gibi konularda kulübe büyük bir destek sağlamaktadırlar. Peki bu taraftarlık süreci 

nasıl olmaktadır? Yapılan bilimsel araştırmalarda taraftarlığın belirleyen en önemli unsurun aile 

ve aile içindeki babanın rolünün olduğunu ortaya koymuştur. Babaların çocuklarıyla birlikte 

maçları izlemeleri, çocuklarıyla birlikte maçlara gitmeleri, bu çocukların da babaların tuttuğu 

takıma sevgilerini pekiştirmekte ve taraftarı olmalarını sağlamaktadır. Maalesef son 10 senede 

futbolda şampiyon olamamız, 5-15 yaş grubu çocukların büyük bir bölümünün rakibimizin 

taraftarı olmasına neden olmuştur. Geleceğin anne ve babaları rakibimizin taraftarı olarak 

önümüzdeki günlerde karşımıza çıkacak. Ne yapmalıyız? Öncelikle şampiyon olmalıyız. Bunun 

yanı sıra gençlere ve çocuklara yönelik projeler üretmeliyiz. Fenerbahçeyi tanıtan 

organizasyonlar ve bir takım kampanyaları yapmak durumundayız. Özellikle okullarda 

Fenerbahçe ile ilgili bilgiler vermek Fenerbahçe ilgili başarılarını ortaya koyan filmleri izletmek 

son derece önemli. Burada yönetimden destek bekliyorum. Zaferin Rengi filminin tüm çocuk ve 

gençlere izlettirilmesi lazım. Ben filmi gözlerim yaşararak izledim. Fenerbahçeli olmaktan bir 

kez daha mutlu oldum ve gurur duydum. Dolayısıyla bu filmi izleyen çocuk ve gençler vatan 

sevgisini pekiştirmenin yanı sıra Fenerbahçe’ye gönül vermeyi sağlayacaklardır. Ne 

yapmalıyız? El ele vererek Fenerbahçe’nin şampiyonluğu için yönetimimize destek olmalıyız ve 

bu sezondan sonra da kulübün başarıları için çalışmalıyız. 1907’de kulübümüz kurulduğundan 

beri tüm branşları bünyesinde bulunduran kutsal mekan (Dereağzı). Tarihe mal olmuş 

sporcularımızın aktif yaşamlarını bitrdikten sonra sohbet ettikleri, hatıralarını canlandırdıkları ve 

yaşam sevinci buldukları kutsal mekan. Bu mekan 3 sene önce alınan kararla kapatıldı. 

Dolayısıyla sporcular ve üyeler bu mekana giremez oldular.  Artık bu mekana ölünce yani vefat 

edince girebilmeye başladılar. Tabii burada örnek vereceğim. Basketbolcularımızdan Halil 

Dağlı vefat etti. Vefatından önce tekerlekli sandalye ile çocukları tarafından Dereağzına getirilir. 

Takım arkadaşları ile sohbet eder ve yaşam sevinci bulurdu. Sonra bir baktık ki Halil hoca vefat 

etmiş, uğurladık. Gene altın çocuğumuz Engin Domaniç o da maalesef vefat etti ve oradan 

uğurladık. Dolayısıyla bu mekan kapatılarak Fenerbahçe’de terlerini akıtmış sporcularımızın 

sosyal yaşamı yok edildi. Bugün övünüyoruz, 27 sporcuyu olimpiyatlara götürdük. Mutluyuz 

peki bu sporcularımız aktif sporculuk yaşamları bittikten sonra acaba arkadaşlarıyal yıllardır ter 

akıttıkları Dereağzı’nda sohbet edebilecekler mi? Hatıralarını dile getirip yaşam için gerekli 

motivasyonlarını bulabilecekler mi? Kapatıldıktan sonra üyelere muadil bir yer verilmemesi ve 

maalsef çok asfalta iki masa konulması Fenerbahçe Kulübümüze de yakışmıyor. Sn. 

Başkanım bu konu bizleri son derece üzmektedir. Bu  konuda birlik beraberlik içerisinde gerekli 

düzenlemeleri yapacağınıza inanarak, saygılarımla.  
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10- SAİT YILMAZ 

Gerek Yönetim Kurulu gerekse Divan Kurulu seçiminde seçilenleri kutluyorum, başarılar 

diliyorum. Konuşmamı TFF’ye ayırdım. Bana göre Fenerbahçe’nin Hacıosmanoğlu diye bir 

sorunu yok. Aykırı bir düşünce olduğunu biliyorum ama son bir haftada aldığım tepkilerden 

ötürü buraya taşımak zorunda kaldım. Bu riski de birinin alması gerekiyordu. Trabzonspor 

başkanı olduğunda Fenerbahçe için söylediği yenilir yutulur sözleri unutmadan, Başkanımız 

Sayın Ali Koç ve değerli ailesi hakkında sarf ettiği yakışıksız sözleri de hafızadan silinmiş değil. 

Bu nedenle Başkanın karakterli duruşundan vazgeçeceğini beklemiyorum. Ancak 

Fenerbahçe’ye faydası söz konusu olduğunda esneyebilir. Bu nedenle Fenerbahçe sağ 

duyusu bir an evvel federasyonla bütün iletişim kanallarını sonuna kadar başlatmalı ve açık 

tutmalı. Bu sene ve gelecek 3-4 yılı kaybetmeyelim. Öte yandan Fenerbahçe kamuoyunun 

Hacıosmanoğlu’na olan aşırı alerjisinin farkında olarak ve unutmadan diyorum ki, 

Fenerbahçe’nin böyle bir sorunu olmamalı. Geçmişte ve daha yakın bir zamanda başkanlarla 

pek çok sorun yaşadık ve bunların hepsinde galip geldik. Ancak bunlardan hiçbir yarar ve 

fayda sağlamadık. Oysa bizim bu kavgalarımızdan başka kulüpler yarar sağladı, en çok da 

Galatasaray faydalandı. Biz başkanlarla ya da federasyonla ne zaman kavga ettiysek 

Galatasaray hep şampiyon oldu. Bu kavgalarımızda bütün avantajlar Galatasaray lehine 

kullanıldı, diğer kulüpler de farklı çıkarlar elde etti. Şimdi kavga zamanı değil, tam da diplomasi 

zamandır. Anadolu’da tarihi, meşhur bir söz vardır. Biraz amiyane olacak ama diplomasinin 

sözlü anayasası gibidir. ‘Körün anasını sağır beller’ diye bir tabir vardır. Bu hakikaten tarihi bir 

söz olarak Anadolu’da yerleşik bir sözdür. Diplomasinin anayasası olarak bakılır. Başkana ‘lobi 

yap’ diye çağrılar yapılıyor. Başkanlar lobi yapmaz. En ufak bir temasla şikeden başlarlar 

gayrimeşru güç kullanıyor diye taşa tutarlar. Bu görev ayrıca bizlerin olmalıdır. Bunun için 

ayrıca parantez açacağım bilahare. Bu sebepten federasyonla Fenerbahçe’nin sağ duyusu 

acilen iletişim kanallarını kurmalı, sadece federasyonla değil, federasyonun sahipleriyle de 

iletişim halinde olmalı.Yazdıklarıma sadık kalmaya çalışacağım çünkü tehlikeli bir mayın 

tarlasında yürüdüğümün farkındayım. Bir örnekle devam ediyorum. Uçağınız kadar yeni ve 

güçlü olursa olsun, kaptan pilotunuz ne kadar tecrübeli, donanımlı, birikimli olursa olsun, hatta 

kabin ekibiniz ne kadra şefkatli olursa olsun sonuçta uçağı uçuran kuledir. Eğer varmak 

istediğiniz menzile sizin zamanında varmanızı istemiyorsa mandala basıyor, üstünüze kara 

bulutlar geliyor, içinde türbülans var, ‘uçağı 20 derece kuzeye, 2 bin feet aşağı-yukarı çıkar’ 

talimatını verebiliyor: Kule burada yeterli zamanı kazanamamışsa bu sefer inişte sen biraz ‘tur 

at’ diyebiliyor. O arada menzile varmasını istediği uçağı aprona indiriyor. Biz bu filmi 10 yılda 8 

defa gördük. Hacıosmanoğlu Trabzon’a başkan seçilmedi, federasyona seçildi. 1-2 ay içinde 

nasıl bir yönetim anlayışı göstereceğini hep birlikte göreceğiz. O zaman kavgaysa kavga, 

mücadeleyse mücadele ederiz. Aslında ben kavga etmemeyi tercih ederim. Mecbur kalırsak bu 

sefer yöntem üzerinden kavgamızı vermeliyiz, başka bir yöntem denemeliyiz. Federasyonun 

elinde ne var? Arkasında yasa, yanında kasa, önünde masa. Biz hep masayla kavga ettik. 

Masayı devirdik, başka masalar kurdular. Sonuç hep aynı. Bu sefer öyle olmamalı. Hedefi 

kasaya yöneltmeliyiz. Zira kasanın arkasında yasa var. O da sırasını beklesin. Kaldı ki kasaya 

saldırmakta bizim haklı gerekçelerimiz var. 3 Temmuz’da uğradığımız kayıplar… 

Federasyonda bunun büyük payı var. Hala da tazmin edilmedi. Bu gidişle de edilmeyecektir. 

Bunun yanında yayın gelirlerimiz var. Hepsini federasyona teslim ettik ya da ettirildik.  
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Biz nasıl kulüpte gelir-giderimizi kendimiz halledebiliyorsak federasyon üzerinden gelen 

gelirlerimizi de kendimiz yönetebileceğimizi, yönetmek istediğimizi kararlı bir şekilde talep 

etmeye başlamalıyız. Buna katabileceğimiz kulüpleri katmalıyız, katamazsak güçlü bir şekilde 

camia olarak bir bütün halinde mücadele etmeliyiz. Buradaki muradım kasayı hedefe 

koyduğumda aslında yasayı zorlamaktır. Bu yolla haklı gerekçelerimizle sistemi sorgulamaktır. 

Sonuç itibariyle asıl hedef sistem olmalıdır. Sadece Başkanla kavga etmekle ne bu sistemi 

sorgulayabiliyoruz ne de zorlayabiliyoruz. Değerli Fenerbahçeliler bu kürsü Fenerbahçe 

kürsüsü. Bu kürsüde hedefe koyduğumuz her kişi kendi mahallesinde kahramanlık oynuyor. 

Güzelleme yaptığımız ise cengaver kesiliyor. O nedenle oyunu kurallarına göre oynamalıyız. 

Kasanın ne kahramanı ne de cengaveri. Direkt olarak muhataplarını kasa belirler. Bunlar 

Federasyon mu yoksa başkaları mı, o zaman bunu öğrenmiş olur ve hedefe onları koyarız. Bu 

hedefe doğru da yürürüz. Bir şey daha açığa çıkacaktır. Haklarımızı kim ya da kimler vermiyor, 

şampiyonluklarımızı federasyon mu çalıyor yoksa sahipleri mi? Bu çok net şekilde görülecek 

ve bu belirsizlikten kurtulacağız. Bu konularda şimdilik bunlarla yetineyim. Yoksa vahim yollara 

sapmak hiçten bile değil. Ama ileriki günlerde sapmam gerekirse sonuna kadar sapacağımdan 

da kimsenin kuşkusu olmasın.  

 

11- UĞUR BOZYİĞİT 

Değerli Ydk üyeleri, Ali başkanın kulüpleri birliği başkanı olması sebebiyle tebrik ederim. Ayrıca 

bugün yanımızda olan eski başkanımız Aziz Başkana da teşekkürlerimi sunuyorum. Biz toplum 

olarak eleştirmekte çok bonkörüz ancak takdir etmekte çok cimriyiz. Sağlık nedenlerinden 

dolayı evde olduğum için FBTV’yi çok izliyorum. FBTV görevlilerini tebrik ediyorum. Turan bey 

diye biri var ben hayatımda bu kadar şık giyinen birini görmedim. Kendisini tebrik ediyorum. 

Haberleri sunan kişileri tebrik ediyorum. Maç anlatan Kıvanç Bey, öyle güzel anlatıyor ki sanki 

bizim evimizden biri gibi. Ayrıca Erkan Bey adında biri var. Tam bir İsviçre çakısı. Tam bir iş 

bitirici. Kulübe gittiğinizde sizi karşılayan bir kişi var. Cemalettin Bey. Çok ilgili. Size yardımcı 

oluyor. Bize eşlik ediyor. Maçlara gidiyorum. Protokol yetkilisi var Taner Bey. Kendisine 

teşekkür ediyorum. Böyle özverili personelleri gördükçe, insan Fenerbahçeli olduğu için gurur 

duyuyor. Suat Bey ve bir kişi daha şoför olarak bana çok destek oluyor. Çok beyefendi birileri. 

Çok teşekkür ediyorum. Yaşlı olmaktan korkmayalım. Çünkü yaşlılara Fenerbahçe çok yardım 

ediyor. Hepinize çok teşekkür ediyorum. 

 

12- RESAİ ERSOY 

Hazirunda bulunan herkese öncelikle sevgi ve saygılarımı sunuyorum. Bizi izleyen fenerbahçeli 

dostlara, taraftarlara da sevgi ve saygılarımı sunuyorum. Aslında benim ilk divan toplantım. 

Futbolculuk yıllarımızda oynadığımız sürelerde sayılarak nihayet süreyi doldurduk. Bu konuda 

emeği geçen başta Fenerbahçeli eski sporcular dernek başkanı sevgili Turgut Gür 

ağabeyimize, Uğur Dündar ağabeyimize, Vefa Küçük ağabeyimize ve yönetim kurulu 

başkanımıza çok teşekkür ediyorum. Bir sürü arkadaşımız bu sayede divana üye. Benden 

önce konuşan herkesin konuşmalarına katılıyorum.  
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Bu sezon başkanımız seçilen sayın Ali Koç’a ve divan başkanımız Şekip Bey’i tebrik ediyorum. 

Ayrıca Aziz Bey iyi ki varsınız tekrardan aramıza hoş geldiniz. Dereağzına eski sporcular 

giremiyor. Ben bunu önceden de dile getirdim çok ilgilenilmedi ben bunun üzerine düşeceğim. 

Başkanımızdan rica ediyorum güzel bir tesis yapılmalı eski sporcularımız için.Eski 

değerlerimize bizler yardımcı olmaya çalıştık ama yetmiyor, geç olmadan eski sporcularımız 

için çalışmalar yapılmalı. 

 

13- OGÜN ALTIPARMAK 

Bugün o kadar mutluyum ki ilk defa iki rakip başkanın bir araya gelip Fenerbahçe Yüksek 

Divanında bulunması. Bu birlik beraberliktir. Fenerbahçe sayesinde ne güzel günler yaşadım 

anlatamam. Bugün daha mutluyum, Aziz Yıldırım ile Ali Koç’un burada birlikte olması beni çok 

mutlu etti. Fenerbahçe sayesinde hem spor hayatında hem ticari hayatta hem de siyasi hayatta 

çok başarılar elde ettim. İki torunum var, Fenerbahçe formalarıyla fotoğraf çektirip kulübe 

hediye ettim çünkü bu kan davasıdır. Bu birlik beraberliği devam ettirelim hem 

Fenerbahçe’mizin hem ülkemizin bu birlik ve beraberliğe ihtiyacı var. Ben bugün 

konuşmayacaktım ama bu birlik ve beraberlik beni mutlu etti. 

 

14- RAHMİ EYÜBOĞLU 

Seçim oldu, gergin başladı, güzel bitti. Güzel bittiği için teşekkür ediyorum, ihtiyacımız vardı. 

Fenerbahçeliliği seçtik, ailenin bir parçası oldu. Bu ailenin içerisinde çok sevdiğim insanlar var, 

çok sevmediğim insanlar da var. Biz ailenin bir parçasıysak, beraber yaşamayı öğrenmeliyiz. 

Tavrımız isteyerek ya da istemeyerek ailemize zarar veriyorsa, tavrımızı değiştirmeliyiz. 

(Rahmi Bey gösterdiği fotoğraf hk.) Ali Başkan oğluyla, Aziz Başkan kızıyla ne kadar güzel 

sarılmışlar. Biz bu ailenin küçük bir parçası olsak bile, birbirimize böyle sarılalım. Bizim 

didişmemiz ailemize zarar veriyor. Lütfen bundan sonra ailemize sahip çıkalım. 

 

15- UFUK AYDIN 

Eski kulüp başkanımız Sayın Aziz Yıldırım’a ve eski yöneticilerimize ‘divana hoş geldiniz’ 

demek istiyorum. Evinize hoş geldiniz. Umarım bundan sonra tekrar tekrar divanlarda sizleri 

görmek isteriz. Bizim birliğimiz beraberliğimiz çok önemli. Bu sene her şeyimizi ortaya koyduk. 

Kulüp başkanımız, kulüp yönetimimiz, sponsorlarımız, reklam verenlerimiz her şeylerini kulübe 

boca ettiler. Dünyanın en büyük 5 antrenöründen biri geldi. Transferlerimiz devam ediyor. 

Dolayısıyla bu yıl şampiyon olmaktan başka seçeneğimiz yok. Basketbol ve voleybolda da 

maalesef maliyetler ciddi anlamda arttı. Onun için her anlamda yan yana durmak 

mecburiyetindeyiz. İçerideki kavgalarımızı yine yaparız ama bugün değil, gelecekte. Bugün 

Fenerbahçe’yi tek yürek, tek bilek, tek ses olarak savunmak mecburiyetindeyiz. Biraz evvel 

Vedat Bayram federasyonla ilgili görüş ve düşüncelerini paylaştı.  
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Sayın İbrahim Hacıosmanoğlu seçilmeden önce ne dedi, ‘Trabzonspor formasını çıkaracağım, 

millî takım formasını giyeceğim ve tüm futbol takımlarının başkanı olacağım.’ Biz de bunu 

istiyoruz; adil, adaletli yönetim, herkese eşit mesafede duran, haklıyı haksızı yerinde ve 

zamanında değerlendiren bir yönetim. Başımızın tacı. Biz demiyoruz ki hak etmediğimiz 

maçları bize verin. Terimizi dökelim ama hakkımızı alalım. Yenebiliriz, yenilebiliriz. Sayın 

Hacıosmanoğlu’na talepte bulunuyorum bir Fenerbahçe taraftarı olarak. 2015 yılında 

otobüsümüz kurşunlandı, canımıza kast edildi. Samsunspor bundan 30 yıl evvel bir trafik 

kazası geçirdi ve Samsunspor diye bir spor kulübü kalmadı. Mücadele ediyorlar, geliyorlar. 30 

sene evvel yaşadıkları o kaza takımı mahvetti. Bir sürü oyuncusunu, yöneticisini kaybetti. 

Hacıosmanoğlu’na diyoruz ki, siz Trabzon’un önde gelen bir şahsiyetisiniz. Şu anda TFF 

başkanısınız. Otobüsümüzü kurşunlayan ve onu azmettiren arkadaşları ‘Fenerbahçe’ye verin’ 

demiyoruz, adalete teslim edin. Sizin samimiyetinizi test edelim, bize bakış açınızı görelim. Siz 

şimdi Trabzon’dasınız. Bizim otobüsümüz kurşunlandı, canımıza kast edildi. Teslim edin, 

görelim. Bizi inandırın samimiyetinize. Peşin hükümlü olmayacağım. Umarım bu çağrımızı 

talebimizi kendileri duyarlar, bir cevap verirler. Sn. Divan başkanıma ve yönetimine de hayırlı 

olsun. Şekip Mosturoğlu seçildiklerinde dedim ki aranan kan bulundu. Kendim olmasaydım kim 

olsa diye sorsaydınız herhalde Şekip Mosturoğlu ve yönetimini işaret ederdim. Sn. Başkanım 

siz çok tecrübeli bir hukukçusunuz, yöneticisiniz. Sn Aziz Yıldırım ile uzun yıllar çalıştınız, belirli 

kurullarda çalıştınız. Futbol başkanvekilliği TFF, UEFA , FIFA aktif görevler aldınız. Konuya çok 

hakimsiniz. Ben dedim ki aynı lisanı konuştuğumuz bir YDK Başkanı geldi. Taleplerimiz var 

hemen arz edeyim. Tüzüğün yeniden güncellenmesi.  Fenerbahçe Spor Kulübü Vakfının, Vakfı 

ilerleyen zamanlarda aktif hale getireceğiz. Nasıl yapacağımızı ilerleyen divanlarda fırsat 

bulursam anlatırım.  Fenerbahçe Spor Kulübü Vakfının tüzüğünü ve Fenerbahçe Spor Kulübü 

Derneğinin tüzüğünü tekrar yeniden yazılmasına ve güncellenmesine ihtiyacımız var. Benim de 

hocam sayılan Anayasa profesörünü kutladım. Hoca bana şunu söyledi, kapağın üzerinde 

Fenerbahçe tüzüğü yazmazsa ben inanmayacaktım. Eleştirmiyorum bu bir yorum farkıdır. Bu 

tüzükle bizim bir yere gitme şansımız yok. Tüzüğün ana mantığı şudur. Regülasyon yapar. 

Kimler arasında. Tüzüğün yöneticilerle, sporcularla, taraftarla, camiayla arasındaki 

regülasyonu tüzük oluşturur. Bir anlamda taraftarı kendisine kalkan yapar. Bunu yaparken sen 

ortaya vizyon koymak zorundasın. Tüzüğün ana mantığı budur. Sayın Başkanım bunu tekrar 

söyleyeceğim. 7-8 ay evvel de söyledim. Divan toplantılarının ayda bir kez yapılması bu 

büyüklükte bir yapının ihtiyacıdır. Bir kere yapalım, doğru yapalım, yerinde yapalım. Üretimimiz 

olsun, yaptığımız işler ortaya çıksın. 3 ayda bir toplanıyoruz, konuşuyoruz, 3 ay içerisinde 

kıyametler kopuyor hem kulüpte hem ülkede hem dünyada. 3 ay geriden geliyoruz. 

Trabzon’da, Galatasaray’da yaşadığımız olayları burada gün aşırı konuşmamız lazımdı. 

Trabzon’da yaşadığımız olaylar normal olaylar mıydı? Bir daha maça gideceğiz. Nasıl 

gideceğiz? Onlar buraya gelecek. Nasıl olacak? Bunları divanda konuşup tartışmalıydık. 

Tüzüklerimizi çeşitli disiplinlerden görüş ve fikir alarak yazmamızı ve divanı da muhakkak ayda 

bir kez toplanıp yapmamız gerek. 

 

Yüksek Divan Kurulu Başkanı Mehmet Şekip Mosturoğlu 

Yönetim kurulu ve denetim kurulu raporları hakkındaki görüşmemiz tamamlandı . Sayın 

Başkanımız Ali koçu kürsüye davet ediyorum . 
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Fenerbahçe Spor Kulübü Başkanı Ali Y. Koç  

Değerli Divan Kurulu üyelerimiz, Yüksek Divan Kurulu Başkanımız ve kurulu, bizleri 

televizyonu başından izleyen taraftarlarımız ve Sayın Başkanımız Aziz Yıldırım, yıllarca 

Fenerbahçemize hizmet etmiş yöneticilerimiz hepinizi sevgi ve saygıyla selamlıyorum. Evet, 

olağan temmuz ayı YDK toplantımız çok anlamlı bir tarihe rastladı. Çok uzatmayacağım hem 

videolar, hem konuşanlar hem de Genel Sekreterimizin konuşmasında olimpiyatlara katılımda 

gösterdiğimiz başarı dillendirildi. Hepimiz gurur duyuyoruz, iftihar ediyoruz. Sadece kendi 

sporcularımızla değil tüm kafileyle gurur duyuyoruz. Allah onların yollarını açık etsin, şansları 

bol olsun ve inşallah Paris’ten mümkün olan en yüksek madalya sayısıyla dönerler. Çünkü 

ülkemiz bunu hak ediyor. Bu sporcuları yetiştiren kulüplere, onlara hakkını veren medya 

mensuplarına, kanallara ve gazetelere özellikle teşekkür etmek istiyorum.  

Çünkü biliyorsunuz belli bir yerler bu ekonomik şartlarda bu sporcuları yetiştirenlere hakkını 

vermeye, tebrik ve teşekkür etmeye imtina ediyorlar ne hikmetse. Belki 27 sporcu başka 

kulüplerden gitse daha rahat teşekkür ederlerdi. Ama hakkımızı verenlere, bunu başarmamızı 

sağlayan sponsorlarımıza özellikle voleybol takımımızdan 5 sporcumuz gitti, Opet’e teşekkür 

ediyorum. Yelkende 8 kotanın 7’si Fenerbahçe’den, yıllardır sponsorumuz olan Doğuş 

Grubu’na teşekkür etmek istiyorum. Diğer olimpik branşlarımızın üç yıldır sponsoru olan 

Tüpraş’a da teşekkür ediyorum. Sizlerin sayesinde bunlar gerçekleştirmiştir. Fikret 

Çetinkaya’nın huzurunda da tüm şube kaptanlarımızın ve çalışanlarımızın emekleri için 

camiamız adına teşekkür etmek istiyorum. Ve tabii ki, aslında anlamlı bir tarih dedim dün 

olimpiyatlar başladı. Ayrıca Aziz Başkanın da burada olması çok önemli çünkü Fenerbahçe 

Spor Kulübü’ne ‘Dünyanın En Büyük Spor Kulübü’ vizyonunu o yerleştirdi. Daha evvelde ifade 

ettim, bizden önceki başkanımız ve yöneticilerimiz yerleştirdi bizlerde elimizden geldiğince bu 

şartlarda devam ettirmeye çalışıyoruz ve iyi de bir iş çıkarttığımızı düşünüyorum. Evet, iki tane 

seçim yaptık. Bir olağanüstü, bir genel kurul; hepsini 2-2,5 aylık süreçte yaptık. Fenerbahçe 

demokrasisinin herkese örnek olduğunu bir kez daha gösterdik. Hem Yüksek Divan Kurulu 

Başkanımızın seçiminde hem de kulübümüzün başkanlığı seçiminde zaman zaman renkli 

ve sert zaman zaman enteresan oldu diyelim. Her anlamda; işleyiş şekli, katılımı, rekabetin 

yönetiliş şekliyle sadece spor kulüplerine değil herkese örnek olacak seçimleri geride bıraktık. 

Bu bağlamda seçimlerimizin bu şekilde gerçekleşmesinde katkıda bulunan tüm çalışma 

arkadaşlarıma, sandıklarda gören yapan kongre üyelerine, Türkiye’nin en büyük katılımlı 

seçimini gerçekleşmesini sağlayan tüm kongre üyelerine son olarak seçimi yöneten Vefa 

Başkan ve heyetine camiamız adına teşekkür etmek istiyorum. %93 aidat ödeme dernekler için 

olağanüstü bir rakamdır. Ne kadar farkındasınızdır bilmiyorum ama ayrıca da kongre 

üyelerimize aidatlarını ödedikleri için teşekkür etmek istiyorum. Evet, bu seçimler geride kaldı. 

Bu seçimi kim kazanırsa kazansın ‘inşallah Fenerbahçe kazanır’ demiştim ve gerçekten de 

Fenerbahçe kazandı. O son gün camiamızın arzu ettiği, istenilen tablo sonrasında sizlerin bu 

durumdan mutlu olmaları, memnuniyetleri bugün burada kürsüye çıkan YDK üyelerimizin 

değinmesi, eksik parçaların tamamlanmasını bekliyorduk ve öyle de oldu. Evet, artık enerjimizi 

birbirimize değil, rekabete ve çubuklunun başarısı için harcama vakti çoktan geldi-geçmişti, bu 

havayı sağladığınız için özellikle ben ve yönetim kurulu arkadaşlarım ama daha önemlisi 

sizlerin bu kadar mutlu olduğunu görmek, Fenerbahçe’nin daha güçlendiği memnuniyetini ifade 

ettiğinizi görmek bizler için çok büyük bir mutluluk kaynağıdır.  
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Sayın Aziz Yıldırım’ın mevcudiyeti, Fenerbahçe Yönetim Kurulu’nda kim olursa olsun, Başkanı 

kim olursa olsun ona omuz vermesi, sahiplenmesi Fenerbahçe’yi büyük bir rekabet avantajı 

kazandırır ve bunu da ilerleyen günlerde hep beraber deneyimleyeceğiz, göreceğiz ve 

yaşayacağız. Onun için bugün bizlerle burada olduğu için de Başkanımız Aziz Yıldırım’a ve 

arkadaşlarına özellikle teşekkür etmek istiyorum. Türkiye Futbol Federasyonu seçimleri, ben 

aslında diyeceğimi o gün kürsüde söyledim. Birkaç arkadaşımız bugün kürsüde çıkıp bu 

konuya değindiği için bir kez daha konuşacağım. Şimdi öncelikle kim kazandı, bu çok önemli. 

Bir ittifak ve isyan edenler kazandı. Adalet isteyenlerin, haklı rekabet isteyenlerin, demokrasiye 

inananların, seçim sürecinde tehdit edilenlerin ve baskı altına alınanların isyanları, eski 

yönetim ile futbolun bir adım ileri gitmeyeceğini inananların birlik ve beraberliği kazandı 

arkadaşlar. Bu seçim sürecinin nasıl yaşandığını hepimiz biliyoruz, sonucu pek çok yer için 

sürpriz oldu ama bu sonuçla çorbada pek çok birbirinden farklı, insanların, düşüncelerin, 

bilgilerin birleştiği bir ittifak kazandı. Bu ittifak kendinden mi oldu? Öyle planlanmış, 

programlanmış bir ittifak olmadı. Ama bu seçim sonuçlarının Türkiye’de ileriye dönük olarak ve 

futbol paydaşlarının özgür olmasını, bağımsız olmasını ne kadar istediğinin de bence bir çıktısı 

olarak algılayabiliriz. Futbol özgür olmalı, bağımsız olmalı derken ne diyorum? Çünkü bazen 

diyorlar ki devletten vergi indirimi istiyorsunuz, yapılandırma istiyorsunuz, onu istiyorsunuz.. 

Evet, istiyoruz. Türkiye sporda dünya çapında bir ülke olacaksa tabii ki devletin çorbada tuzu 

olacak, en büyük payı olacak ama biz sahadaki rekabette siyasetin eli olmaması istiyoruz. 

Kurulların oluşumunda özellikle adalet dağıtacak kurulların liyakat bazlı seçimlerle olmasını 

istiyoruz. Bir kulübün tahtası kapandığı zaman sihirli bir elin değmesini istemiyoruz. Çünkü bir 

diğer kulübün tahtası kapandığı zaman o sihirli eller onlarda yoksa rekabet dezavantajı 

yaşatıyor ama futbol ekonomisi ne yazık ki, bir daha söyleyeyim. Bir sürü şey söyleyebilirim 

ama 6 sene evvel 44 milyon dolar alırken, bugün 7.5 milyon dolar aldık. 99 puan topladığımız 

sezonda. Bu ekonomi bu hale geldiği zaman ve ana geliri yayın olan Anadolu kulüpleri ne 

yazık ki dış etkenlere açık duruma geliyorlar. Kulüplerini yönetebilmeleri için onları da 

anlıyorum. Biz özgür ve bağımsız futbol istiyoruz. Futbolun yönetiş şekliyle, sahadaki 

rekabetiyle futbolun dünya çapında olması için tabii ki devletimiz destek olacak. Bu statlar 

devlet olmasa yapılar mıydı? Sadece stat değil, milli eğitimin topa girmesi lazım. Spor 

bakanlığının girmesi lazım. Kulüpler Birliği, TFF…Topyekun ülke stratejimiz olması lazım. 

Helvayı yapacak malzeme biz de fazlasıyla var ama çok kısa bir rekabet içerisindeyiz. İnşallah 

bugünler geride kalır. Giden, geleni aratır mı? Başkanınız olarak şunu söyleyebilirim. Değişimin 

kazanması daha iyi oldu. Yıllar sonra o malum unsurları içerisinde bulundurmayan bir 

federasyon geldi. Fenerbahçe ilişkileri nasıl olur, bilemem. Bu saatten sonra söylemler değil, 

eylemler önemli. Sn. Başkan ve Yönetim Kurulunun arzuladığı ve yapacaklarını ifade ettiği 

gerçekten o adil iklimi sağlayabilirlerse bunun en büyük destekçisi Fenerbahçe olur ama 

gidenlerin sağlayamayacağı kesindi. Bu federasyona malum kulübü ittirecek de diyemeyiz ama 

gidenlerin ittireceği %100 kesindi. O yüzden bu değişimin olması iyi oldu. O yüzden gidenin 

arkasından da konuşmak istemiyorum ama Fenerbahçe’ye büyük maliyeti oldu. Sadece onun 

değil, geçmişteki federasyonların da oldu. İfade edilen birlik-beraberlik ve bütünlüğü biz 

sağlarsak, enerjimizi birbirimize değil rekabete, çubuklunun başarısına ve bize yapılan 

haksızlıklara odaklarsak inanın işimiz çok daha kolay olur.  
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Bugün bu seçimlere karşı gelen kulüpler vardı. Bunu açık açık yapabilenler vardı ve bunlardan 

biri Fenerbahçe’ydi, biri Beşiktaş’tı. Fenerbahçe ve Beşiktaş camiaları gereken refleksi seçim 

öncesi taraftarlarıyla Federasyona yürüyüş yapsaydı, sizce aday olabilir miydi? İnsanlar açık 

açık tepki vermekten çekiniyorlar. Bodrum’daki toplantımızda miting lafını kullandım. Her 

şeyimizi cımbızla çekiyorlar. Onun önüne gelirseniz, dedim ki; arkadaşlar bugün bizim 

günümüz. Yönetim Kurulu üyeleri olarak Bodrum, Kuşadası, Antalya, Ankara, İstanbul ve 

muhtelif yerlerdeyiz. Çok davet aldık. Aramızda düşündük acaba hep beraber İstanbul’da bir 

şey mi yapsak bugünde; Fenerbahçe Mitingi. Yani bir taraftar buluşması anlamında söyledim. 

Tabii her daim yaptıkları gibi cımbızla çekip işi başka noktalara getirdiler. Burada da ne demek 

istediğimi umarım net bir şekilde ifade edebilmişimdir. Sayın Başkanımız demin de ifade 

edildiği gibi inşallah maçlarda da bizlerle beraber olursunuz. Sadece futbol değil, diğer 

branşlarda da. Çünkü bunların hepsinde sizin emeğiniz var. Sedat Şükrüoğlu Bey çok 

duygulandırdı beni. Yıllarca 1907 Yönetim Kurulunda beraber hizmet ettik. Şimdiden cuma 

günkü ameliyatınızın iyi, başarılı geçmesini ve en kısa zamanda sizi burada görmek istiyoruz. 

Bizzat da ziyaret edeceğim. Allah sizin de yolunuzu açık etsin. Uğur Bey de bizi duygulandırdı 

‘son konuşmam’ diye. Tabii ki son konuşmanız olmayacak. Bugün sizi fiziken ve moral olarak 

düşük gördüm. Ama inşallah önümüzdeki günlerde toparlarsınız. Sizsiz Yüksek Divan Kurulu 

Toplantısı hatırlamıyorum. İnşallah ilerleyen toplantılarda da beraber olacağız. Vefat eden 

üyelerimize bir kez daha başsağlığı diliyorum. YDK’ya gelenleri tekrar tebrik ediyorum, hayırlı, 

uğurlu olsun. 40. Ve 50. yılını kutlayan üyelerimize nice yıllar diliyorum. İnşallah hepimiz o 

seneleri hep beraber görürüz. Son olarak biz niye 4 kişi katıldık onu ifade etmek istiyorum. 

Sayın başkanımızla hafta içi bir toplantı yaptık. Biliyorsunuz seçimlerden önce Yüksek Divan 

Kurulu Başkanının tarafsız olması gerektiğini, Şekip Bey’in tarafsız olmadığını dile getirdim. 

Haklı, haksız, doğru, yanlış… Bu şekilde çalışmamızın doğru olmayacağını, hatta istifa etmesi 

gerektiğini ifade ettim. Beraber toplandık. Kendisine niye böyle düşündüğümü söyledim. Çünkü 

Fenerbahçe’nin eski sistemde en yüksek mertebesi, eski sistemde Cumhurbaşkanı, biz 

Başbakan günlük kulübü idare ediyoruz. Yüksek Divan Kurulu da benim gözümde en azından 

Cumhurbaşkanlığı seviyesinde. Seçim dönemi dedim ki, ‘Kurul, siz üyelere telefonlar 

ediyorsunuz.’ ‘Hayır, etmedik’ dedi. ‘Tamam’ dedim. İkincisi, ‘Seçim bürosu gibi oldu YDK ofisi’ 

dedim, katılmadı, ‘Peki’ dedim. Ama şunu yapmamalıydınız dedim, ‘İki başkan adayının 

yarıştığı bir ortamda divan kurulu için de bir yarış oluyorsa Yüksek Divan Kurulu Başkanı orada 

aday olmamalıydı.’ Ona da, ‘Benim bilgim dışında önerge verildi’ dedi. Dolayısıyla asgari 

müşterekte biz buluşuruz. Yıllarca beraber çalıştık. Bugün buraya katılmamayı düşünüyorduk 

ama seçimden sonraki olumlu hava doğrultusunda da artık her şeyi geride bırakmalıyız. Geride 

olanlar geride kaldı. İnşallah Şekip Mosturoğlu başkanımız ve heyetiyle de güzel işler yaparız. 

Kendisi yeni yapmayı düşündüğü konulara değindi. Bayağı bir değişiklik. İnşallah onlarda da 

başarılı olur ve YDK olarak camiamıza taze kanla beraber yeni oluşumlar, değişiklikler getirir. 

Orada da Yönetim Kurulu olarak yapmamız gereken ne varsa yapacağımızı zaten kendisiyle 

yaptığımız toplantıda söyledik. O konuyu da artık geride bırakmak istiyorum. Çünkü 

Fenerbahçe’nin Yüksek Divan Kurulu mertebesi bugüne kadar daima yönetimin yanında 

olmuştur ve camiamız için elinden gelen desteği de vermiştir. Bundan sonra böyle olacağına 

canı gönülden inanıyorum. Hepinizi sevgi ve saygıyla yönetimim adına kucaklıyorum. 

Başkanımız Sayın Aziz Yıldırım’a bir kez daha teşekkür ediyorum. Yeni başkanımızın Yüksek 

Divan Kurulu’na hayırlı uğurlu olmasını temenni ediyorum. İnşallah Sarı Lacivert başarılarla bir 

sezonu hep beraber geçiririz. 
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